
 
 
Protokoll fra Indre Østfold regionråd 25. august 2023 
 
Marker rådhus kl 11.00 – 13.30, vertskap Marker kommune. 
 
Til stede:  
Representantskapet: 
Saxe Frøshaug, leder regionrådet, ordfører Indre Østfold kommune 
Thor Hals, politiker Indre Østfold kommune 
Tron Kallum, konst. kommunedirektør Indre Østfold kommune 
Anne-Grethe Larsen, ordfører Skiptvet kommune 
Ann Kristin Solli Borgersen, politiker Skiptvet kommune 
Hasse Ekman, kommunedirektører Skiptvet kommune 
Karoline Fjeldstad, ordfører Rakkestad kommune 
Knut Magne Bjørnstad, politiker Rakkestad kommune 
Alf Skog, rådmann Rakkestad kommune 
Theodor Bye, ordfører Marker kommune 
Kenneth Sirevåg, politiker Marker kommune 
Stig Holtedahl, kommunedirektør Marker kommune 
 
Andre deltakere: 
Siv Henriette Jakobsen, fylkesrådsleder Viken fylkeskommune 
Camilla Langedal, fylkesrådssekretariatet Viken 
Håvard Jensen, fylkestinget Viken 
Ingjerd Schou, Stortingsrepresentant 
Valgerd Svarstad Haugland, statsforvalter Oslo og Viken 
Bjørn Sjøvold, regiondirektør KS 
Terje Myrseth, næringssjef Indre Østfold kommune 
Ida Ruud Stemmedalen, daglig leder Indre Østfold næringsråd 
Elisabeth Hernes, Indre Østfold Næringsutvikling AS 
Sylvia Brandsrud, fylkestingsrepresentant Viken 
Camilla Nordmo, prosjektmedarbeider Visit Indre Østfold 
Hege Gjessing, adm. direktør Sykehuset Østfold 



Stefan Moberg, kommunalråd Årjängs kommun 
Vidar Østenby, kommunalsjef Marker kommune 
Lise Kari Holøs, journalist Smaalenenes Avis 
 
 
Saker til behandling: 
 
Sak 19/23 – innkalling, saksliste, godkjenning forrige referat (16. juni i Rakkestad. 
Vedtak:  
Protokoll fra møtet 16. juni godkjent. 
 
Stig Arne Holtedahl, ny kommunedirektør i Marker, presenterte seg og ble ønsket 
velkommen som medlem i regionrådet (hver kommune stiller med ordfører, en 
politiker til – og kommunedirektør). 
 
Sak 20/2023 – Orientering om arbeidet med dannelsen av Viken fylkeskommune 
Fylkesråd Siv Henriette Jakobsen orienterte om det skjer de fire måneder fram til 
‘nye’ Østfold er etablert, konstituerende fylkesting er satt til 18. oktober. Hun trakk 
også fram at Rakkestad og Ørje er de to eneste landsbyene i Østfold, og med mange 
gode kvaliteter.  
Videre nevnte hun det gode arbeidet med å etablere anleggsgartnerlinje vg2 ved 
Mysen videregående skole, denne er ‘bankers’ nå, men hun minnet også om at dette 
forplikter næringslivet til å ta i lærlinger. 
Det var også god respons i salen da Jakobsen trakk fram Indre Østfold som et 
eksempel for andre på hvordan regionråd skal drives. Hun roste også den inngåtte 
partnerskapsavtalen mellom Viken fylkeskommune og IØ regionråd, denne gjelder 
også inn i Østfold. 
Vedtak: 
Orienteringen ble tatt til etterretning. 
 
Sak 21/2023 – Orientering om arbeidsplass-vekst i Indre Østfold-regionen 
Næringssjef Terje Myrseth (innledet om arbeidsplassvekst, statistikker og noen 
kommende etableringer, inkludert på kompetanse-satsingen Campus Indre Østfold, 
filmbyen Studio City og etableringen av Investorforum Indre Østfold. 
Et sentralt mål er fallende utpendling, økende innpendling – men dette krever også 
bedre tilbud på kollektivtrafikk. Vi skal lage flere framtidsrettede tilbud, f.eks. ‘senter 
for høyteknologi’ 
(se vedlagte presentasjon) 
Vedtak:  
Orienteringen ble tatt til etterretning. 
 
Sak 22/2023 – Orientering fra sykehuset Østfold 
Adm. direktør Hege Gjessing fra Sykehuset Østfold fortalte SØs strategier for 
tjenester og tilbud i regionen. Sykehuset Østfold er landets 4. største. Hun nevnte 



spesielt røntgentilbudet ved sykehuset i Askim, dette har gammelt utstyr og 
planlegges lagt ned, også fordi SØ har overkapasitet på røntgen totalt sett. Utenom 
dette finnes ingen andre planer om reduksjoner der. 
Derimot kan det bli utvidet tilbud på videokonferanser og ultralyd, og også 
(se vedlagte presentasjon). 
 
Sak 23/2023 – Orienteringer/informasjon 

• Stortingsrepresentant Ingjerd Schou orienterte om aktuelle saker fra 
Stortinget, og hva vi i Indre bør være ekstra obs! på akkurat nå. Statsbudsjettet 
legges fram 6. oktober. 

• Stefan Moberg er kommunalråd (ordfører) i den svenske nabokommunen 
Årjäng, og hilste. Hyggelig at han vil bli med som observatør i møtene 
framover. Stefan var spesielt opptatt av samarbeide på jernbane og buss, med 
grensekryssende tilbud. 

• De fire ordførerne sa noen ord om aktuelle saker i sine kommuner. Blant 
annet jublet Rakkestads Karoline Fjeldstad over ukens melding om at 
tettstedet igjen får politikontor. Mens Saxe Frøshaug la spesielt vekt på 
prosessene rundt E18 Vinterbro – Retvedt. 

 
 
Dette var siste regionrådsmøte i denne fire-årsperioden. Etter valget om to uker, 
kommer det det inn mange nye politikere i dette vi gjerne også kaller «Indre-tinget» 
(kommunene Indre Østfold, Marker, Skiptvet og Rakkestad). 
Leder Saxe Frøshaug takket av regionrådets sekretær Kristine Hasle, som skal over i ny 
bransje og ordførerne Anne-Grete Larsen (Skiptvet) og Theodor Bye (Marker), ingen 
av dem tar gjenvalg. 
Vi gratulerte også deltakere på «regionmesterskapet» i leirdue, på den nye flotte 
banen til Eidsberg og omegn Jeger- og fiskeforeningen, som ligger like øst for Ørje. 
Anlegget har offisiell åpning. 
Dagen ble avsluttet med besøk på Ørje bruk, med etterfølgende slusetur opp 
Rødenessjøen med DS 
Engebret Soot, et av over 10 dampskip som ligger på og Ørje havn for tiden. 
 
Neste regionrådsmøte holdes fredag 27. oktober på Stortinget kl 09.00. 
 
 
 
Erik Unaas, referent 😊 
 

 


